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Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ и Влади Републике Српске 

– „Колико је савјетника запослено на нивоу Савјета министара, Владе Федерације БиХ и Владе 

Републике Српске, као и колико је средстава годишње издвојено за њихове плате у периоду 

2005 - 2010. године?“ 

 


